
 

dnia 17.06.2025r. 

Protokół 17/2025 

XVII Sesja Rady Miejskiej w Niepołomicach w dniu 2025-06-17 

Miejsce posiedzenia: Zamek Królewski w Niepołomicach 

Obrady rozpoczęto 2025-06-17 o godzinie 16:00, a zakończono o godzinie 21:48 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Marek Ciastoń 

2. Andrzej Gąsłowski 

3. Milena Janković 

4. Małgorzata Juszczyk 

5. Konrad Klima 

6. Marta Korabik 

7. Magdalena Kuźba 

8. Paweł Lasek 

9. Anna Marzec 

10. Karolina Marzec-Oleksik 

11. Marcin Migas 

12. Krzysztof Sondel 

13. Jakub Stachaczyk 

14. Kamil Starosta 

15. Paulina Szuwarzyńska 

16. Piotr Ślusarek 

17. Agata Świętek 

18. Tomasz Tomala 

19. Robert Toroń 

20. Józef Trzos 

21. Stanisława Zielińska 

1. Otwarcie XVII sesji Rady Miejskiej i sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł Lasek otworzył XVII sesję Rady Miejskiej 

i powitał obecnych na sali.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 



 

Przyjęto porządek obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

Protokół z XVI Sesji Rady Miejskiej został przyjęty. Sprawdzono kworum.  

4. Informacja nt. działalności: placówki „Przystań”, Biblioteki, pełnomocnika burmistrza ds. 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii oraz Miejsko- Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Niepołomicach. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kierownik Placówki Wsparcia Dziennego „Przystań” w Niepołomicach Jolanta Bryk-Barczyk 

- Dyrektor Biblioteki Publicznej w Niepołomicach Joanna Lebiest 

- Marta Korabik 

- Główny specjalista ds. Profilaktyki i Uzależnień Marzena Stawarz 

- Stanisława Zielińska 

- Główny specjalista ds. Profilaktyki i Uzależnień Marzena Stawarz 

- Stanisława Zielińska 

- Burmistrz Michał Hebda - (Ad Vocem) 

- Milena Janković 

- Stanisława Zielińska 

- Dyrektor Centrum Usług Społecznych Łukasz Szewczyk 

- Piotr Ślusarek 

- Dyrektor Centrum Usług Społecznych Łukasz Szewczyk 

- Dyrektor Centrum Usług Społecznych Łukasz Szewczyk 

 

Jako pierwsza swoje sprawozdanie przedstawiła Pani Jolanta Bryk-Barczyk kierownik Placówki 

Wsparcia Dziennego „Przystań” w Niepołomicach. Jako druga swoje sprawozdanie przestawiła 

Pani Joanna Lebiest Dyrektor Biblioteki Publicznej w Niepołomicach. Radna Korabik złożyła na 

ręce Pani Dyrektor podziękowania dla całego zespołu za profesjonalną pracę. Następnie swoje 

sprawozdanie złożyła Pani Marzena Stawarz pełnomocnik Burmistrza ds. profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii. Radna Zielińska podziękowała za złożone 

sprawozdanie podkreśliła jednak, że brakowało w nim informacji na temat innych uzależnień np. 

od e-papierosów czy też elektroniki. Pani Marzena powiedziała, że w sprawozdaniu które 

otrzymali radni była mowa o innych uzależnieniach jak również o działaniach jakie zostały 

podejmowane. Radna Zielińska odpowiedziała, że takie tematy powinny być jednak omówione 

podczas wystąpienia ponieważ osoby które oglądają sesję nie zawsze mają możliwość zapoznać 

się z treścią raportu. Głos zabrał ad vocem Burmistrz i odnosząc się do słów radnej Zielińskiej 

zaprzeczył temu aby Pani Marzena nie dawała sobie rady w kwestii profilaktyki uzależnień. 

Wyjaśnił również, że w ubiegłym roku Pani Marzena była pełnomocnikiem burmistrza stąd nie 



 

ma pomyłki w nazwie punktu. Radna Janković zwróciła uwagę aby przy następnym sprawozdaniu 

więcej uwagi poświęcić na sprawy związane z profilaktyką.  

Przewodniczący podziękował Pani Marzenie za przedstawione sprawozdanie. 

Jako ostatni w tym punkcie swoje sprawozdanie przedstawił dyrektor Centrum Usług 

Społecznych Łukasz Szewczyk. Radny Ślusarek poprosił o wyjaśnienie kwestii zasad odpłatności w 

domach pomocy społecznej.  

Dyrektor wyjaśnił, że wszystkie przepisy dotyczące kryteriów odpłatności zawarte są w ustawie o 

pomocy społecznej.  

Przewodniczący podziękował wszystkim sprawozdawcom. Zapytał radnych kiedy ma się odbyć 

przerwa. Sprawdzono kworum.  

 

5. Informacja nt. bieżącej działalności spółki Niepołomicki Sport. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Stanisława Zielińska 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Piotr Ślusarek 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Milena Janković 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Milena Janković - (Ad Vocem) 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Magdalena Kuźba 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Magdalena Kuźba 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Kamil Starosta 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Jakub Stachaczyk 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Jakub Stachaczyk - (Ad Vocem) 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Jakub Stachaczyk - (Ad Vocem) 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Józef Trzos 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Karolina Marzec-Oleksik 



 

- Krzysztof Sondel - (Ad Vocem) 

- Karolina Marzec-Oleksik 

- Krzysztof Sondel 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Karolina Marzec-Oleksik 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Karolina Marzec-Oleksik 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Kamil Starosta - (Ad Vocem) 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Stanisława Zielińska - (Ad Vocem) 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Marcin Migas 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Marcin Migas 

- Prezes Spółki Niepołomicki Sport Jarosław Pieprzyca 

- Marcin Migas 

- Marek Ciastoń 

- Milena Janković - (Ad Vocem) 

- Agata Świętek 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Sprawozdanie z bieżącej działalności Spółki Niepołomicki Sport przedstawił prezes Jarosław 

Pieprzyca.  

Głos zabrała radna Zielińska i wyraziła swoje obawy związane z niegospodarnym zarządzaniem 

budżetem, który został przydzielony na rok a Klub Miejski Puszcza Niepołomice prosi o pieniądze 

w połowie roku. Zwróciła uwagę, że duże pieniądze inwestuje się w sport gdzie w gminie jest 

wiele innych potrzeb. Prezes Pieprzyca odpowiedział, że zgadza się z radną jednak oni proszą o 

pożyczkę ponieważ nie wszystko da się przewidzieć w 100%. Obecnie należy zdecydować jakie 

kroki podjąć i zdecydować czy klub ma walczyć w I lidze czy też nie. Radny Ślusarek podziękował 

prezesowi za zaangażowanie i ciężką pracę. Przyznał, że cieszy go idea powrotu do korzeni klubu. 

Prezes podziękował radnemu za słowa wsparcia. Przyznał również, że spadek do niższej ligi 

powoduje nie tylko problemy finansowe ale także spadek moralny w drużynie. Dodał, że wierzy 

iż wsparcie finansowe pomoże klubowi w tym trudnym okresie. Radna Janković powiedziała, że 

na chwilę obecną stricte trzeba zestawić zyski i wydatki. Prezes zwrócił uwagę, że on nie 

przestawił zysków tylko przychód jaki miał klub. Powiedział również, że żaden klub miejski nie 

jest rentowny i nie przynosi zysków netto dla gminy. Radna Janković zasugerowała radnym aby 

przemyśleć jak przekształcić klub aby był rentowny. Radna Kuźba zapytała czy były już 



 

przeprowadzone rozmowy z potencjalnym inwestorem czy udziałowcem. Prezes przyznał, że 

ciężko w obecnej sytuacji o sponsora klubu. Dodał, że trudno o firmę, która chciałaby finansować 

klub i nie ponosić z tego tytułu zysku. Przyznał również, że chciałby aby Rada Miejska wskazała w 

jakim kierunku i jakie wymagania ma w stosunku do klubu. Radna zapytała również czy klub ma 

policzone koszty I ligi. Prezes przyznał, że ciężko mówić o konkretnych kwotach jednak w jego 

przekonaniu klub powinien posiadać budżet ok 10 mln zł.  Radny Starosta powiedział, że 

poprzednicza uprzedziła go z pytaniem. Podziękował, za wkład i emocje których Puszcza 

Niepołomice dostarczyła kibicom przez ostatnie dwa lata. Ustosunkował się również do słów 

prezesa w kwestii osiągania zysku przez kluby miejskie. Następnie głos zabrał radny Stachaczyk. 

Radny przyznał, że pozyskanie inwestora będzie bardzo trudne o ile w ogóle się uda. Nawiązując 

do poprzedniego sprawozdania zapytał o scenariusze dotyczące przyszłości klubu. Podniósł 

również kwestię kosztów utrzymania miejskiego klubu w kontekście innych potrzeb gminy oraz 

pytał, czy opracowane zostały konkretne plany dotyczące szkolenia i sprzedaży młodzieży, z 

uwzględnieniem możliwych przychodów i wartości marketingowej klubu. Prezes podziękował 

radnemu Stachaczykowi za zadanie tego pytanie. Wyjaśnił również czym jest produkcja piłkarzy 

netto. Radny zapytał również o dane dotyczące już sprzedanych zawodników jeśli chodzi o 

młodzież. Pan Jarosław wyjaśnił, że zarobek jest na sprzedaży zawodników seniorów grających w 

I lidze czy też Ekstraklasie. Radny zapytał czy w Akademii zawodnicy grają na niższych poziomach 

oraz czy były transfery do wyższej ligi. Prezes przytoczył przykład Wojtka Hajdy. Jako następny 

głos zabrał radny Trzos i zasugerował sprzedaż 51% udziału gminy w spółce. Powiedział, że bez 

dużych pieniędzy również w I lidze będzie się ciężko utrzymać.  Dodał także, że „marka” Miasto 

Niepołomice została rozpowszechniona w Polsce dzięki grze klubu w Ekstraklasie.  Prezes 

podziękował radnemu za jego słowa. W trybie wniosku formalnego zgłosiła się radna Marzec-

Oleksik. Zwróciła uwagę, że klub jest jednak majątkiem komunalnym gminy, w który przez 

ostatnie dwa lata został dofinansowany ze środków gminnych. Wniosła wniosek w imieniu Klubu, 

aby poddać pod głosowanie możliwość kontroli klubu przez Komisję Rewizyjną. Ad vocem głos 

zabrał przewodniczący Komisji radny Sondel. Powiedział, że komisja jest gotowa na 

przeprowadzenie kontroli. Zasugerował jednak aby kontrola nie odbyła się na polecenie rady 

tylko w trybie art. 24 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. Radna Marzec- Oleksik przychyliła 

się do propozycji radnego Sondla. Radny powiedział, że komisja rozpocznie kontrolę we 

wrześniu. Radny podziękował prezesowi, trenerom oraz piłkarzom za wkład wniesiony w klub. 

Prezes wykazał chęć współpracy podczas kontroli. Wyraził swój sprzeciw wobec sprzedaży akcji 

spółki. Radna Marzec-Oleksik poddała w wątpliwość czy znajdzie się ktoś kto będzie chciał 

sponsorować klub nie mając w nim akcji. Prezes Pieprzyca podkreślił, że Spółka Niepołomicki 

Sport nie posiada majątku trwałego. Boiska na których rozgrywane są mecze są najmowane. 

Powiedział, że nie chodzi o to aby inwestor nie miał akcji tylko, żeby nie miał pakietu 

większościowego. Wyjaśnił również jakie możliwości zarobkowe posiadałby potencjalny inwestor. 

Radna podziękowała za wyjaśnienia. Stwierdziła, że kontrola pomoże lepiej zrozumieć radnym 



 

funkcjonowanie spółki. Prezes zaproponował organizację nieformalnego spotkania z radnymi na 

którym mógłby odpowiedzieć na wszystkie ich pytania. Ad vocem zgłosił się radny Starosta, który 

uznał pomysł pana prezesa, aby poszukać sponsora na zasadzie współpracy a nie z nastawieniem 

na zarobek jest bardzo dobry. Radna Zielińska podziękowała również prezesowi za włożoną 

pracę. Zwróciła jednak uwagę, że zawodników sprzedaje się na pozycji wznoszącej a nie na 

spadkowej na której obecnie jest klub. Wyraziła również nadzieję, że klub mimo ciężkiej sytuacji 

w jakiej się znajduje nie będzie odsprzedawać zawodników za niskie ceny. Radny Migas 

podziękował za szczerość prezesa w kwestii kosztów utrzymania się w I lidze. Odniósł się również 

do kwestii kontroli Komisji Rewizyjnej. Przypomniał również, że prowadzone są kontrole przez 

biegłego rewidenta i wychodzą one pomyślnie. Prezes Pieprzyca przyznał, że w związku z tym iż 

w Powiecie Wielickim nie ma klubu będącego w I lidze Puszcza jest pod stałą kontrolą Urzędu 

Skarbowego jak również Komisji Licencyjnej. Radny Migas zaproponował aby Rada i Spółka były 

w stałym kontakcie w celu przedstawienia jak kształtują się wydatki klubu. Ułatwi to również 

podejmowanie strategicznych decyzji związanych z klubem. Prezes jeszcze raz podkreślił, że 

zarząd jest do dyspozycji radnych. Zaproponował również, że takie spotkania mogłyby odbywać 

się cyklicznie. Przyznał, że nie jest to dla niego komfortowa sytuacja kiedy musi prosić o 

pieniądze. Dodał, że również zarządowi byłoby znacznie łatwiej gdyby widział jaki ma budżet i 

jasne wytyczne czego rada oczekuje od klubu. Radny Ciastoń w swojej wypowiedzi porównał 

radę i klub do rodziców i dziecka, które prosi o pomoc. Jak wiadomo rodzic zawsze wyciągnie 

pomocną rękę. Radny zauważył, że czas na udzielenie pożyczki o którą prosi klub jest teraz.  

 Radna Janković uznała, że użyte tu porównanie jest nad wyraz. Zapytała radnych gdzie w takim 

razie jest granica pomocy. Radna Świętek dodała, iż w życiu równie bywa. Raz są wzloty raz 

upadki. Najważniejsze jest jednak to aby zawsze się podnieść. Jako ostatni głos zabrał Burmistrz 

Michał Hebda. Powiedział, że należy doceniać dotychczasową pracę klubu oraz to, że w tym 

ciężkim momencie prezesi nie pozostawili klubu tylko chcą o niego walczyć. Podkreślił, że gmina 

powinna sprzedać część udziałów ale tylko wiarygodnym inwestorom. Burmistrz przytoczył 

przykład Chojnic gdzie klub ma wielu sponsorów – małe lokalne firmy. Podsumował, że jeśli klub 

nie otrzyma wsparcia finansowego spadnie do niższej ligi. Poprosił radnych o głosowanie „za” w 

sprawie udzielenia pożyczki klubowi. Przewodniczący podziękował za udział w dyskusji. 

 

6. Sprawozdanie burmistrza z prac między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Kamil Starosta 

- Jakub Stachaczyk 

 



 

Burmistrz odczytał jakie zarządzenia zostały podpisane w okresie między sesjami. Omówił 

również zamówienia publiczne z tego okresu.  Burmistrz przedstawił również jakie wymagania 

lokalowe postawił Sąd Rejonowy w Wieliczce aby Wydział Ksiąg Wieczystych pozostał w 

Niepołomicach. Przyznał, że w gminie nie ma lokalu spełniającego te warunki. Dodał również, że 

zostało wystosowane pismo do Sądu Rejonowego, a może zostanie przekazane również do 

Ministerstwa Sprawiedliwości aby Wydział Ksiąg Wieczystych pozostał w Niepołomicach. Kolejną 

sprawą jaką poruszył Burmistrz było powstanie funduszu osiedlowego na wzór funduszu 

sołeckiego. Kolejny poruszony temat to strefa czystego transportu w Krakowie. Burmistrz 

przedstawił również jakie inwestycje będą realizowane w najbliższym czasie.   

Przewodniczący Paweł Lasek poprosił aby w tym punkcie zadać pytania dotyczące wyłączenie 

sprawozdania burmistrza. Wniósł również aby zmienić porządek obrad. Radny Starosta 

zasugerował, aby w przypadku kiedy zaskarżenie strefy czystego transportu nie przyniesie efektu 

„obwarzanek krakowski” stworzył własną strefę dla mieszkańców Krakowa. Radny Stachaczyk 

przyznał, że jest po rozmowie z radnymi Miasta Krakowa. Zasugerował, aby rozpowszechniać 

wiedzę na temat SCT.  

 

7. Przyjęcie porządku obrad. 

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, 

Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 



 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska 

 

Przyjęto zmieniony porządek obrad.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 2025. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Karolina Marzec-Oleksik 

- Marcin Migas 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marcin Migas 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Radna Karolina Marzec-Oleksik przedstawiła stanowisko Komisji Budżetowej w sprawie zmiany 

uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 2025 jak również w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2025-2044. Komisja rekomenduje podjęcie obu uchwał. Radny 

Migas poprosił o przybliżenie inwestycji związanej z modernizacją dworca kolejowego i deptaku 

na rynku. Burmistrz wyjaśnił, że pierwszy etap to modernizacja starej części płyty rynku. Ma ona 

zapewnić łatwiejsze przemieszczanie się z wózkiem dziecięcym czy ten osobom z 

niepełnosprawnościami. Parking, który znajduje się na płycie rynku ma pozostać w obecnej 

postaci. Przebudowie ulegnie również sieć wodno- kanalizacyjna. Radny Migas zapytał ile 

procentowo całej kwoty przeznaczone będzie na rewitalizację płyty rynku a ile budowa dworca. 

Burmistrz przyznał, że nie jest w stanie określić tego procentowo. Omówił także kolejne etapy 

inwestycji. Zaznaczył również, że podana do wiadomości publicznej wizualizacja nie jest wersją 

ostateczną. Musi się w jej kwestii wypowiedzieć konserwator zabytków. Będą również w tej 

sprawie odbywały się spotkania konsultacyjne.  

Sprawdzono kworum.  

Odbyło się głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 



 

Marek Ciastoń, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł 

Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, Kamil 

Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława 

Zielińska 

PRZECIW (1) 

Milena Janković 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska 

 

Uchwała została podjęta.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2044. 

 

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2044. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena Kuźba, Paweł 

Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, Kamil 

Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława 

Zielińska 

PRZECIW (1) 

Milena Janković 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 



 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska 

 

Uchwała została podjęta.  

 

10. Dyskusja na temat Raportu o stanie miasta i gminy Niepołomice za rok 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Magdalena Kuźba 

- Marta Korabik 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Agata Świętek 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Jakub Stachaczyk 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Jakub Stachaczyk - (Ad Vocem) 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marcin Migas - (Ad Vocem) 

- Skarbnik Miasta i Gminy Niepołomice Beata Kolasa 

- Marcin Migas - (Ad Vocem) 

- Skarbnik Miasta i Gminy Niepołomice Beata Kolasa 

- Marcin Migas 

- Burmistrz Michał Hebda - (Ad Vocem) 

- Marcin Migas 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Jakub Stachaczyk - (Ad Vocem) 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Krzysztof Sondel - (Ad Vocem) 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Stanisława Zielińska 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Marta Korabik 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marta Korabik 



 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Stanisława Zielińska 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Stanisława Zielińska 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Przewodniczący oznajmił, że Raport o stanie gminy został przesłany 28 maja w związku z czym 

został dotrzymany termin ustawowy.  

Radna Kuźba podziękowała za stworzenie tak przejrzystego raportu. Poprosiła radnych aby 

przyjrzeli się statystykom związanym z odpadami zielonymi. Powiedziała, że temat będzie trzeba 

szerzej przedyskutować podczas ogłoszenia nowego przetargu na wywóz śmieci. Jako druga glos 

zabrała radna Korabik. Pierwszą kwestię jaką poruszyła było to aby przebudowa rynku i dworca 

autobusowego nie zmieniła jego dotychczasowego charakteru. Powiedziała również, że 

mieszańcy powinni mieć możliwość wypowiedzenia się na temat przedstawionej koncepcji. 

Radna zapytała czy plan zrównoważonego rozwoju mobilności i funkcjonalności ma prowadzić do 

utworzenia miast 15 minutowych. Kolejną kwestią podniesioną przez radną było zarządzanie 

hulajnogami elektrycznymi. Uwagę radnej zwrócił również zapis o wymianie pompy ciepła na 

Zamku. Zapytała czy chodzi o pompę która była już wymieniana. Poruszyła również temat wód 

geotermalnych. Radna zapytała również o imigrantów i pogłoski o stworzeniu Centrum 

Imigracyjnego w Podłężu. Kolejną kwestią poruszoną przez radną były nadajniki 5G i ich 

oddziaływanie. Burmistrz odpowiedział, że nadajnik o który pyta radna to nadajnik 5G. zaznaczył, 

że jego zdaniem większa szkodliwość wynika z nadużywania telefonów niż z promieniowania 5G. 

Jeśli chodzi o centrum imigracyjne w Podłężu są to nieprawdziwe plotki. Nie ma w planach aby 

takie centrum powstało na terenie gminy.  Burmistrz podkreślił, że dzięki uchwaleniu planu 

mobilności gmina może otrzymać środki na przebudowę centrum Niepołomic. Uznał, że dworzec 

kolejowy powinien być nowoczesny jednak estetycznie dopasowany do otoczenia. W sprawie 

pompy ciepła wyjaśnił, że chodzi o inną pompę, nie tę która już była wymieniana. Na terenie 

gminy nie są prowadzone rejestry cudzoziemców. Burmistrz zauważa problem związany z 

hulajnogami. Radna Świętek dołączyła się do podziękowań za przygotowanie raportu. Burmistrz 

podkreślił, że twórcą raportu był Przemek Kocur jednak dane pochodzą ze wszystkich wydziałów.  

Jako następny głos zabrał Radny Stachaczyk. Zapytał czy gmina posiada plan oszczędnościowy na 

wypadek spowolnienia gospodarczego i spadku dochodów własnych gminy. Zapytał również o 

symulację kosztów zadłużenia gminy w perspektywie 3-5 lat.  Kolejną sprawą poruszoną przez 

radnego awaryjny scenariusz w momencie kiedy potrzebne byłyby cięcia kosztów w 

newralgicznych usługach publicznych. Radny poruszył również kwestię kosztów utrzymania 

pracowników urzędu. Zauważył, że stanowią one duży procent wydatków gminy. Zapytał czy 

planowana jest optymalizacja zatrudnienia lub usprawnienia działalności urzędu np. poprzez 

wprowadzenie większej ilości e-usług aby urząd działał sprawniej bez zwiększania kosztów. 



 

Burmistrz odpowiedział, że realizowane są zadania strategiczne np. wniosek który składa 

Infrastruktura do FENIKSa czy rozbudowa szkoły nr 1 jak również szkoły na Jazach. Jeśli chodzi o 

strategii jakie obecnie są opracowywane to głównie stratega na sytuacje kryzysowe. Na pytanie o 

to czy dochody gminy są zrównoważone burmistrz odpowiedział, że owszem są ponieważ 

opierają się na przybywających mieszkańcach. Gmina odnotowuje cały czas przypływ 

mieszkańców. Jeśli chodzi o zatrudnienia pracowników urzędu są one optymalne w stosunku do 

ilości mieszkańców gminy. Ważna dla burmistrza jest jakość obsługi petentów i na ten aspekt z 

pewnością będzie kładziony nacisk. Radny Stachaczyk zapytał czy gmina ma przygotowane plany 

i strategie na wypadek sytuacji kryzysowych innych niż te sprowadzające się do finansowych czyli 

np. WPF. Burmistrz odpowiedział, że w przypadku sytuacji kryzysowej będą cięcia w inwestycjach 

jak np. asfaltowanie dróg. Radny podsumował, że strategia na wypadek sytuacji kryzysowej nie 

jest ujęta w żadnym planie. Burmistrz przyznał, że chyba nie ma gminy która posiadałaby taki 

plan. Do tego służy WFP. Rany Migas zadał pytanie Pani Skarbnik. Poprosił o udzielenie informacji 

na jakim poziomie deficyt budżetowy będzie dla gminy jeszcze akceptowalny. Skarbnik gminy 

Beata Kolasa odpowiedziała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest dla każdej gminy 

wyliczany indywidualny wskaźnik zadłużenia. Na obecną chwilę wskaźnik zadłużenia jest 

spełniony. Skarbnik gminy przyznała, że miała nadzieję iż wolne środki które zostały 

wprowadzone do budżetu posłużą na spłatę zadłużenia. Decyzją burmistrza w całości mają zasilić 

budżet gminy np. na modernizację szkoły nr 4. Pani skarbnik przyznała, że zgodnie z Wieloletnią 

Prognozą Finansową zadłużenie gminy będzie wysokie i może pojawić się ostrzeżenie aby więcej 

spłacać starego zadłużenia niż zaciągać nowego. Radny Migas zapytał czy deficyt na poziomie 

około 43–45 mln zł można już uznać za bardzo niebezpieczny. Podkreślił, że rozumie konieczność 

realizacji inwestycji i popiera je, zwłaszcza jeśli są dotacje i wymagana jest tylko część wkładu 

własnego. Zaznaczył jednak, że w obecnej sytuacji finansowej gminy trzeba bardzo ostrożnie 

podchodzić do wydatków i inwestycji, ponieważ dalsze zadłużanie się może prowadzić do 

problemów. Zaapelował o rozsądne zarządzanie deficytem i kontrolę nad finansami. Pani 

skarbnik przyznała rację, że gmina nie może się bez końca zadłużać. Przyznała, że trzeba realnie 

podchodzić do inwestycji. Pani Skarbnik wyjaśnia, że nie można jednoznacznie stwierdzić, że 

deficyt na poziomie około 43–45 mln zł w przyszłym roku będzie od razu niebezpieczny. Wynika 

to z faktu, że wiele z nowych zadań i inwestycji będzie realizowanych w ramach nowego rozdania 

środków unijnych, a część deficytu, na przykład około połowa, to wkład własny do projektów 

dofinansowanych z UE, który nie jest wliczany do wskaźnika zadłużenia. Dzięki temu nawet przy 

takim poziomie deficytu wskaźniki finansowe mogą pozostać w normie. Podkreśla jednak, że 

wszystko zależy od ostatecznej wysokości dochodów gminy oraz od tego, na co zostaną 

przeznaczone środki z nowego zadłużenia — czy na projekty unijne, które są wyłączone ze 

wskaźnika, czy na inwestycje finansowane krajowo, które będą wliczane do zadłużenia. Radny 

Migas poprosił o wskazanie inwestycji, które mogłyby nadmiernie zwiększyć deficyt i zagrozić 

stabilności finansowej gminy. Prosił o wskazanie, na co szczególnie trzeba uważać, aby nie 



 

narazić budżetu na zbyt duże ryzyko. Ad vocem głos zabrał burmistrz i powiedział że obecny 

wysoki poziom inwestycji wynika głównie z korzystania ze środków unijnych. Zwrócił jednak 

uwagę, że nie wiadomo, czy taka wysoka pula funduszy unijnych będzie dostępna w przyszłości.  

Radny Migas odpowiedział, że nie chodzi mu o inwestycje a o wydatki np. na Spółkę Zamek. Jako 

kolejny głos zabrał radny Trzos. Omówił aktualną sytuację demograficzną i infrastrukturalną 

gminy, zwracając uwagę na znaczny przyrost mieszkańców głównie na obszarze Jazów, Piasków i 

Woli Batorskiej, co w naturalny sposób wymaga rozbudowy szkół i przedszkoli oraz poprawy 

komunikacji i infrastruktury drogowej. Podkreślił rosnący ruch samochodowy i związane z tym 

potrzeby remontów i rozbudowy dróg, zwłaszcza w rejonie drogi krajowej nr 75 i planowanej 

obwodnicy. Wskazał konkretne problemy na skrzyżowaniach i ulicach. 

Poruszył też temat komunikacji kolejowej, krytykując obecny plan lokalizacji przystanku 

końcowego. Zasugerował alternatywne lokalizacje wraz z dużym parkingiem, co ułatwiłoby 

korzystanie z transportu zbiorowego i rozproszyło ruch w mieście. 

Na koniec powiedział o problemach związanych z odwodnieniem i melioracją terenów, wskazując 

na historyczne rowy, które zostały zasypane w wyniku podziałów działek. Podkreślił potrzebę 

uwzględnienia tych kwestii przy planowanych remontach i inwestycjach drogowych. 

Jako uzupełnienie wypowiedzi radnego Trzosa głos zabrał radny Stachaczyk. Zaapelował aby 

przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami w sprawie budowy kolei. Głos zabrał przewodniczący 

i przyznał, że jest to kolejny projekt a sam inwestor nie bardzo jest zainteresowany kolejnymi 

rozmowami. Burmistrz zapytał czy oczekiwaniem radnego Stachaczyka jest zorganizowanie 

spotkania mieszkańców z inwestorem. Radny odpowiedział, że wystarczyłoby spotkanie 

mieszkańców z radnymi którzy mieliby jakiś pomysł jak inwestora przekonać. Następnie 

burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnego Trzosa. Powtórzył to co już wcześniej mówił do 

radnego Migasa, że owszem deficyt jest ale są też inwestycje jednak to wszystko musi być 

zrównoważone. Wzrost liczby mieszkańców wiąże się z koniecznością rozbudowy infrastruktury 

drogowej, edukacyjnej oraz komunalnej. Burmistrz powiedział, że jest gotowy prawomocny 

projekt ulicy Grzybowej. W projekcie są ulica Na Tamie oraz Okrężna. Następnie burmistrz 

odniósł się do koncepcji drogi krajowej 75. Został ogłoszony przetarg na Kluby Malucha na Jazach 

jest również projekt rozbudowy szkoły podstawowej nr 4. Wykonanie koncepcji ulicy 

Płaszowskiej zostało zlecone Panu Michałowi Swatkowi. W przebudowie ulicy Pięknej 

przewidziane jest rondo. Zostanie również naprawiony chodnik. Projekt ulicy Ples wraz z 

odwodnieniem i Drwinka jako odbiornik tej wody powinien rozwiązać problem z tworzącymi się 

tam kałużami. Jeśli chodzi o budowanie osiedli domków jednorodzinnych powinien zadbać o 

odwodnienie i uzyskać niezbędne zgody i pozwolenia do odprowadzania wód opadowych. 

Następnie głos zabrał radny Sondel i podkreślił, iż interpelacja jego i radnego Toronia złożona 

została w imieniu Klubu Razem dla Miasta i Gminy Niepołomice. Powiedział, że zdaje sobie 

sprawę iż odpowiedz na interpelację zostanie udzielona jednak poprosił o komentarz Burmistrza. 

Jeśli chodzi o ulicę Torfową uzgadniane jest z Generalną Dyrekcją Dróg pozwolenie włączenia się 



 

do drogi krajowej. Jako kolejna głos zabrała radna Zielińska zwróciła uwagę na tragiczną sytuację 

na skrzyżowaniu drogi Węgrzeckiej z drogą wojewódzką jak również na brak bezpiecznej 

infrastruktury dla pieszych i rowerzystów przy drodze wojewódzkiej 964 oraz drogach 

powiatowych.  Radna poruszyła także kwestię natężenia ruchu pojazdów na rondach przy 

zjazdach z autostrady. Wyraziła swoje zaniepokojenie związane z powstaniem firm logistycznych 

w Zakrzowie. Zwróciła uwagę, że dobrze byłoby pomyśleć o sygnalizacji świetlnej przy przystanku 

znajdującym się na pagórku. Wnioskowała również o stworzenie godnych warunków lokalowych 

dla Domu Kultury w Zakrzowie. Burmistrz odpowiedział, że powiat projektuje skrzyżowanie o 

którym mówiła radna. Ze swojej strony zapewnił, że zrobi wszystko aby odbyło się to w jak 

najkrótszym czasie. Powiedział również, że jest upatrzona nieruchomość w Zakrzowie pod dom 

kultury jednak tak jak było mówione wcześniej trzeba rozsądnie zarządzać budżetem. Przyznał, 

że warunki lokalowe domu kultury nie są dobre. Radny Trzos zapytał o datę wykonania koncepcji 

drogi krajowej przez Pana Swatka. Uzyskał odpowiedź, że w tym momencie są robione badania 

natężenia ruchu. Jeśli chodzi o konkretną datę w dniu jutrzejszym radnemu zostanie udzielona 

odpowiedź. Radna Korabik zapytała o możliwość powstania przejścia dla pieszych w okolicy 

przystanku autobusowego na ulicy Wielickiej w okolicy skrzyżowania z ulicą Mokrą. Uzyskała 

odpowiedź, że Radny powiatu wielickiego i przewodniczący osiedla Boryczów Karol Szybiński 

również poruszał ten problem jednak został on odrzucony przez Zarząd Dróg. Będą ponawiane 

prośby w tej sprawie z Zarządzie Dróg Wojewódzkich. Drugą sprawę jaką poruszyła radna był 

wywóz tekstyliów. Burmistrz odpowiedział, że od przyszłego roku będzie organizowany odbiór 

raz w roku jak to ma miejsce z odpadami wielkogabarytowymi. Radna Zielińska zapytała czy 

planowane jest połączenie Niepołomickiej z Wielicką strefą inwestycyjną. Burmistrz wyjaśnił, że 

był razem z burmistrzem Wieliczki w Ministerstwie Infrastruktury ale tam dowiedzieli się, że nie 

uzyskają rządowego wsparcia na tą inwestycję. Sprawa finansowania leży po stronie gminy 

Wieliczka a mając na uwadze jej sytuację finansową inwestycja nie zostanie zrealizowana. Radna 

dopytała czy jakby jednak gmina Wieliczka pozyskała fundusze na tę drogę to czy będą musieli 

mieć zgodę gminy Niepołomice. Uzyskała odpowiedź, że w związku z podjętą uchwałą intencyjną 

raczej nie.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Niepołomice. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie.  

 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Niepołomice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, 

Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska 

Uchwałę w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta i Gminy Niepołomice 

podjęto jednogłośnie.  Przewodniczący rady Miejskiej pogratulował Burmistrzowi. Burmistrz 

podziękował radnym za zaufanie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie w zatwierdzenia/niezatwierdzenia sprawozdania finansowego 

gminy Niepołomice za rok 2024 oraz zatwierdzenia/niezatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Niepołomice za rok 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Sondel 

 

Przewodniczący wyjaśnił, iż Komisja Rewizyjna wystąpiła do Regionalnej Izby Obrachunkowej aby 

ta zaopiniowała wykonanie budżetu gminy Niepołomice za rok 2024. Skład orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej na posiedzeniu 4 czerwca postanowił pozytywnie i bez uwag 

zaopiniować wniosek komisji. Głos zabrał również przewodniczący Komisji Rewizyjnej i 

poinformował, iż komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu gminy i rekomenduje 

zatwierdzenie sprawozdania finansowego gminy Niepołomice za rok 2024 oraz zatwierdzenie 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Niepołomice za rok 2024.  



 

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w zatwierdzenia/niezatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy 

Niepołomice za rok 2024 oraz zatwierdzenia/niezatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Niepołomice za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, 

Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska 

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego gminy Niepołomice za rok 2024 

oraz zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu gminy Niepołomice za rok 2024 została 

podjęta jednogłośnie.  

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia/nieudzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i 

Gminy Niepołomice z wykonania budżetu gminy Niepołomice za rok 2024. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 



 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia/nieudzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Niepołomice z wykonania budżetu gminy Niepołomice za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, 

Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska 

 

Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Niepołomice z 

wykonania budżetu gminy Niepołomice za rok 2024 została podjęta jednogłośnie. Burmistrz 

podziękował Pani Skarbnik oraz całemu referatowi księgowości. 

 

Ogłoszono 10 minut przerwy.  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych - na 

terenie gminy Niepołomice. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agata Świętek 

 

Głos zabrała Agata Świętek członek Komisji Zdrowia, Sportu i Opieki Społecznej. Komisja 

jednogłośnie rekomenduje przyjęcie uchwały.  



 

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie.  

  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych - na 

terenie gminy Niepołomice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta.  

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wielickiego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marta Korabik 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marta Korabik 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Magdalena Kuźba - (Ad Vocem) 

- Marta Korabik 



 

 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o kontynuację szczepień przeciw krztuścowi. Radna Korabik 

zapytała na jaki cel ma być przeznaczona kwota dofinansowania gdyż to szczepienie jest w 

kalendarzu szczepień obowiązkowych i jest bezpłatne. Uzyskała odpowiedź, że jest to coś 

dodatkowego natomiast konkretne informacje burmistrz może podać po spotkaniu z prezesem 

Spółki Medycznej które ma się odbyć następnego dnia. Radna Kuźba powiedziała, że chodzi o 

szczepienia dla osób dorosłych wśród których wzrasta liczba zachorowań. Radna Korabik 

przywołała wyniki badań które mówią, że osoby zaszczepione są nosicielami bakterii i zarażają.  

 

Odbyło się głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Wielickiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Magdalena Kuźba, Paweł 

Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, 

Robert Toroń, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (1) 

Marta Korabik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Józef Trzos 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Niepołomice. 



 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o dostosowanie przepisów zawartych w regulaminie do przepisów 

obecnie obowiązujących.  

 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Niepołomice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego gminy Niepołomice 

(radnego Rady Miejskiej w Niepołomicach) do składu komisji konkursowych, które zostaną 

powołane w związku z ogłoszeniem o przeprowadzeniu konkursu na dyrektora Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Zagórzu, oraz konkursu na dyrektora Przedszkola Samorządowego w Woli 

Batorskiej. 

 



 

Przewodniczący powiedział, że otrzymał zgodę od nieobecnego radnego Gąsłowskiego na jego 

kandydaturę do składu komisji konkursowej. 

 

 Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego gminy Niepołomice 

(radnego Rady Miejskiej w Niepołomicach) do składu komisji konkursowych, które zostaną 

powołane w związku z ogłoszeniem o przeprowadzeniu konkursu na dyrektora Zespołu Szkolno – 

Przedszkolnego w Zagórzu, oraz konkursu na dyrektora Przedszkola Samorządowego w Woli 

Batorskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Społecznych w 

Niepołomicach do prowadzenia postępowań w sprawach o świadczenia pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym, dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Niepołomice. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 



 

Burmistrz wyjaśnił, że jest to tożsama uchwała do tej podjętej w 2016 roku. Zmiana polega w 

nazewnictwie instytucji.  

 

Odbyło się głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Społecznych w 

Niepołomicach do prowadzenia postępowań w sprawach o świadczenia pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym, dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Niepołomice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w 

najem), w trybie bezprzetargowym, części niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej 

w Niepołomicach stanowiącej własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 

lata. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o kontynuację umowy dla Piekarni Janek. 

 



 

Odbyło się głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w najem), w 

trybie bezprzetargowym, części niezabudowanej nieruchomości gruntowej położonej w 

Niepołomicach stanowiącej własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta.  

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 659/11 poł. w Niepołomicach). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Burmistrz wyjaśnił, że kolejne cztery uchwały dotyczą przejęcia ulicy Wiesława Kłuska w 

Niepołomicach na Jazach. 

 

Odbyło się głosowanie. 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 659/11 poł. w Niepołomicach). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 675/2 poł. w Niepołomicach). 

 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 675/2 poł. w Niepołomicach). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 



 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

Uchwała została podjęta.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 676/20 poł. w Niepołomicach. 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 676/20 poł. w Niepołomicach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 



 

Uchwała została podjęta. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 671/1 poł. w Niepołomicach). 

 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 671/1 poł. w Niepołomicach). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta. 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 2220/185 poł. w Niepołomicach). 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

 



 

Uchwała dotyczy ulicy Ples. Darowizna od inwestora w ramach umowy inwestycyjnej. 

 

Odbyło się głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez gminę Niepołomice 

nieruchomości gruntowej (dot. działki Nr 2220/185 poł. w Niepołomicach). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Marta Korabik, Magdalena 

Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Krzysztof Sondel, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Gąsłowski, Anna Marzec, Paulina Szuwarzyńska, Tomasz Tomala 

 

Uchwała została podjęta. 

 

25. Sprawy różne, wolne wnioski, interpelacje radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Krzysztof Sondel - (Ad Vocem) 



 

- Józef Trzos - (Ad Vocem) 

- Piotr Ślusarek - (Ad Vocem) 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Niepołomicach Paweł Lasek - (Ad Vocem) 

- Magdalena Kuźba 

- Marta Korabik 

- Burmistrz Michał Hebda 

 

Przewodniczący odczytał interpelacje jakie go niego wpłynęły.  Radny Trzos poprosił o możliwość 

odczytania swojej interpelacji w całości. Uzyskał zgodę. Burmistrz odpowiedział radnemu, że 

szczegółową odpowiedź otrzyma na piśmie ale po krótce wyjaśniła na jakiej zasadzie funkcjonują 

umowy inwestycyjne, które otrzymują inwestorzy. Radny Trzos przyznał, że jest to poważna 

sprawa. Wyraził swoje obawy w związku z możliwością sporów sądowych i wypłaty odszkodowań 

przez gminę.  Podkreślił także, że sprawa dotyczyła go osobiście gdyż składał wniosek w Urzędzie 

o wydanie zaświadczenia o możliwości przyłączenia działki do drogi. I po 30 dniach dostał 

odpowiedź, żeby określić co zamierza budować. Burmistrz wyjaśnił, że na podstawi art. 16 

ustawy o drogach publicznych nowe generatory ruchu tworzą podstawę prawną do tego, żeby 

podpisać umowę inwestycyjną. Radny Sondel podkreślił, że jego zdaniem podpisywanie umów 

inwestycyjnych jest bardzo dobrym krokiem. Według niego umowy przygotowane przez 

kancelarię prawną są skonstruowane w taki sposób aby gmina była zabezpieczona. Radny 

Ślusarek przychylił się do głosu radnego Trzosa w sprawie usystematyzowania przyznawania 

umów inwestycyjnych. Radny zapytał także o możliwość innych inwestycji jeśli drogowe są już 

zapewnione. Burmistrz podsumował, iż radni chcieliby konkretnego aktu prawnego, który 

wskazywałby wytyczne dla inwestorów. Przewodniczący przyznał, że taka uchwała byłaby 

dobrym rozwiązaniem. Radna Kuźba poprosiła o sprawdzenie jakości przekazu ponieważ dostała 

informacje od mieszkańców, że jakość jest kiepska. Druga sprawa to prośba o oczyszczenie 

chodników. Radna Korabik zgłosiła potrzebę uprzątnięcia chodnika w rynku. Poprosiła również, 

aby przy następnych Dniach Niepołomic zwrócić uwagę na nagłośnienie. W dalszej części 

poruszyła temat upamiętnienia ofiar ludobójstwa dokonanego przez OUN-UPA.  W związku z tym 

stowarzyszenie AMBG zamierza złożyć wniosek o nadanie jednemu z nowo budowanych rond 

nazwy „Rondo Rzezi Wołyńskiej”. Burmistrz poparł pomysł upamiętnienia ofiar. Co do 

nazewnictwa rond skłania się do konsultacji społecznych. W kwestii Dni Niepołomic 

poinformował, że udostępniono ankietę online, w której mieszkańcy mogą wyrazić opinie. 

Zmianą, którą uznano za pozytywną, było skrócenie imprezy do soboty i niedzieli, bez oficjalnego 

rozpoczęcia w piątek, co ograniczyło liczbę „imprezowych” nocy do jednej. Podkreślił jednak, że 

święto miasta odbywa się raz w roku i jedna noc zabawy nie powinna być problemem. 

 

 



 

26. Ogłoszenie podjętych uchwał. 

 

Wszystkie uchwały przygotowane na sesję zostały podjęte. 

 

27. Zamknięcie XVII sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

 

Przewodniczący zamknął XVII sesję Rady Miejskiej w Niepołomicach.  

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Niepołomicach 

Przygotował: Joanna Wcisło 


